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ZÁPISNICA č. 1 

zo zasadnutia Komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania  

pri Mestskom zastupiteľstve v Senci,  

konaného  dňa 03.10.2023 

 

 

Prítomní:  Peter Kmeť, Mgr. Michal Krajčovič, Ing. Róbert Podolský, Alexandra 

Ferančíková, Ing. Marián Ištvánfi, Bc. Marek Šranko, Ing. Mária Hudáková, Ing. 

Vladimír Lysičan, Marek Šmihel  

 

Ospravedlnení: pán Lysičan, pani Ferančíková 

 

 

Začiatok zasadnutia komisie: 17:00 h 

 

 

1. Otvorenie 

 

Peter Kmeť – na zasadnutí komisie privítal prítomných členov komisie a prizvaných hostí. 

Svoju neúčasť na komisii ospravedlnili  p. Ferančíková a Lysičan 

 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia, prezentácia prítomných, organizačné pokyny k zasadaniam 

2. Pripravenosť mesta a jej obyvateľov na plošný zákaz parkovania na chodníku, v platnosti od 

1.10.2023 - Mgr. Matej Varga 

3. Parkovacia politika mesta - koncept a harmonogram implementácie - Mgr. Matej Varga 

4. Cyklodoprava v meste - podrobnejšie - prepojenie "satelitov" s mestom - stav projektovej 

dokumentácie, plán výkupu pozemkov, plán realizácie a pod. - Mgr. Matej Varga 

5. Pravidlá riadenej dopravy na Lichnerovej ulici – pešia zóna – návrh nových pravidiel a 

konkrétnych riešení pre pohyb kolobežkárov, cyklistov, vozidiel a peších na komunikácii pešej 

zóny) - Peter Kmeť 

6. Aktuálne a plánované dopravné projekty v meste - plánované zmeny v organizácii dopravy 

- plánované spoplatnenie Lichnerovej ulice, plánovaná výstavba parkovacích 

miest/parkovacích domov - Mgr. Matej Varga 

7. Vyhodnotenie letnej turistickej sezóny 2023 - Bc. Marek Šmihel 

8. Feedback (spätná väzba) od turistov, karavanistov, návštevníkov kempu, prevádzkovateľov 

a obyvateľov mesta k službám na Slnečných jazerách a v meste Senec - Peter Kmeť 

9. Návrh obyvateľov mesta na zriadenie verejných grilov na území Slnečných jazier - Peter 

Kmeť 

10. Otázky od návštevníkov a obyvateľov mesta - "Prečo voda na jazere pení a aká látka to 

penenie spôsobuje? - návrh na realizáciu širokospektrálneho rozboru jazernej vody na viacerých 
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miestach Slnečných jazier, Strieborného jazera a Čiernovodského jazera - foto dokumentácia 

od obyvateľov - Peter Kmeť 

11. Návrh na vykonanie kontroly statiky a ukotvenia vyhliadkovej terasy na východnej pláži - 

foto dokumentácia od obyvateľov - Peter Kmeť 

12. Návrh na doplnenie vodorovného dopravného značenia ako nutnosti dať prednosť v jazde 

pri 

schádzaní z mosta zo Seneckej pri pokračovaní v jazde smerom na Bratislavu - návrh 

obyvateľov - Peter Kmeť 

13. Rôzne 

14. Záver zasadnutia 

Hlasovanie: 

Za: 7, proti:0 , zdržal sa:0 , neprítomní: 2 ; 

 

 

2. Pripravenosť mesta a jej obyvateľov na plošný zákaz parkovania na chodníku, v 

platnosti od 1.10.2023 

Mgr. Varga – informoval o pripravenosti a riešení nových parkovacích plôch ako aj 

podmienkach možnosti parkovania na chodníkoch. Uviedol príklady ulíc, kde situácia 

s parkovaním riešiteľná nie je. Neriešiteľné ulice sú Pivničná štvrť, časť Hečkovej ulica. 

p. Kmeť – úloha – sa spojí s náčelníkom MsP a prerokuje sním možnosť pro-obyvateľského 

prístupu a riešiť problém napomenutím. 

p. Hudáková – hovorí, že s tým nič nespravíme, taký je zákon a musíme byť trošku 

benevolentnejší lebo nie je to veľmi dodržateľné. Bude potrebné riešiť parkovaciu politiku ako 

príklad uviedla aj Šamorín. 

p. Kmeť – uviedol aj dotaz obyvateľa ohľadom parkovania vozidiel na cyklopiktogramoch na 

Rybárskej 

Mgr Varga s Bc. Šramkom uviedli, že parkovať tam môžu vozidlá, nakoľko sa nejedná 

o cyklocestu / cyklotrasu. 

p. Kmeť – sa pýtal na harmonogram prípravných prác na zvýšenie parkovacích kapacít 

predložených informatívne Mestom Senec. 

Mgr. Varga – čo sa týka dopravného značenia v prípade priaznivého počasia sa časť zrealizuje 

ešte tento rok, budúci rok by sa realizovali časti vyžadujúce stavebné úpravy. 

p. Kmeť – sa informoval na funkčnosť objektívnej zodpovednosti, bolo mu poskytnutá 

informácia, že mestská polícia rieši priestupky aj formou objektívnej zodpovednosti. P. Kmeť 

by chcel, aby sa niektoré menej závažné podnety riešili preventívne lístočkom/nálepkou 

s upozornením (napomenutím), bude možnosti MsP  konzultovať s náčelníkom MsP. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 6/2023 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci bola oboznámená 

s pripravenosťou mesta a jej obyvateľov na plošný zákaz parkovania na chodníku. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci berie na vedomie 

informácie poskytnuté Mestom Senec vo veci plošného zákazu parkovania na 

chodníkoch. 



Zápisnica komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania Strana 3 
03.10.2023 

Hlasovanie: 

Za: 7 , proti:0  , zdržal sa:0  , neprítomní: 2; 

 

 

3. Parkovacia politika mesta - koncept a harmonogram implementácie“ 

 

- Mgr. Varga –. Oboznámil prítomných s materiálom a postupom riešenia parkovacej 

politiky. Odpovedal aj na otázku z predchádzajúceho bodu ohľadom parkovania 

dodávok na sídliskách – v tejto veci informoval, že bude obmedzenia obsahovať VZN.  

- Ing. Podolský – bude potrebné navrhnúť miesta, kde budú takéto vozidlá môcť 

parkovať napríklad z dôvodu technických / inštalatérskych prác alebo sťahovania. 

- Mgr. Varga – uviedol, že na túto problematiku myslia a budú vyznačené aj pre takýto 

typ obsluhy. 

- p. Kmeť –  sa dotazoval na možnosť využitia vyhradených miest počas dňa 

- Mgr. Varga – uviedol, že v zmysle VZN a objasnenia ekonomického oddelenia mesta 

vyhradiť parkovacie miesto dočasne – časovo obmedzené v režime sadzby dane nie je 

možné. Mesto bude tieto značky postupne upratovať do skupiniek , aby miesta boli 

prehľadnejšie. Cena takéhoto miesta bude od budúceho roka pravdepodobne vyššia 

a zároveň uviedol, že okrem ZŤP sa vydávanie takýchto miest pozastavilo.  

- Mgr. Varga – z mesta sme sa boli pozrieť v niekoľkých mestách ako majú zavedenú 

parkovaciu politiku. Uviedol skúsenosti z iných miest ako aj fungovanie kontrolného 

auta. 

- p. Krajčovič sa dotazoval na možnosť parkovania aj firemných aut 

- Mgr. Varga – ak budú aj na súkromné účely tak bude možné parkovanie 

- Ing. Hudáková – žiada, aby sa takéto informácie a podklady potom pravidelnejšie 

dávali na komisiu. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 7/2023 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci bola oboznámená 

s konceptom a harmonogramom implementácie parkovacej politiky mesta. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci berie na vedomie 

informácie poskytnuté Mestom Senec vo veci Parkovacej politiky mesta.. 

Hlasovanie: 

Za: 7 , proti: 0 , zdržal sa: 0 , neprítomní:2 ; 
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4. Cyklodoprava v meste - podrobnejšie - prepojenie "satelitov" s mestom - stav 

projektovej dokumentácie, plán výkupu pozemkov, plán realizácie a pod. 

- Mgr. Varga – informoval o stave a príprave cyklistickej infraštruktúry v meste. Je 

značne ovplyvnená územným plánom. Majetkoprávne oddelenie oslovuje vlastníkov na 

cykloceste Senec juh , zároveň sa pripravuje cyklochodník Bratislavská-Svätoplukova 

- Sokolská 

- Ing. Hudáková – či to nie je prehnaná investícia, prečo nedokončíme cyklochodník 

Veľký Biel – Senec? 

- Mgr. Varga – prehnaná investícia to nie je, je to oprávnený náklad v pláne obnovy a má 

to pridanú hodnotu. Cyklochodník Senec – Veľký Biel by viedol cez súkromné 

pozemky. 

- Ing. Hudáková – cenu riešiť podľa znaleckého a komunikovať oficiálne a písomne 

s majiteľmi. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 8/2023 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci bola oboznámená 

so stavom cyklodopravy v meste Senec – projektov dokumentácie, plán výkupu 

pozemkov, plán realizácie a podobne. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri MsZ v Senci berie na vedomie 

informácie poskytnuté Mestom Senec vo veci cyklodopravy v meste. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 , proti:0 , zdržal sa:0 , neprítomní: 2 ; 

 

 

5. Pravidlá riadenej dopravy na Lichnerovej ulici – pešia zóna – návrh nových pravidiel 

a konkrétnych riešení pre pohyb kolobežkárov, cyklistov, vozidiel a peších na 

komunikácii pešej zóny) 

- Bc. Šramko – uvádza, že v minulosti bol riešený návrh segregovania cyklistov na pešej 

zóny, ale bolo zhodne dohodnuté, že bezpečnejšie je zmiešaná doprava nakoľko sú 

účastníci opatrnejší. 

- p. Kmeť – mal záujem nastaviť pravidlá „premávky“ na pešej zóny.  

- Mgr. Varga -  prítomných informoval, že Mesto Senec plánuje realizovať 

architektonickú súťaž návrhov, ktorá bude myslieť aj na riešenie tejto problematiky. Je 

toho názoru, že zmiešaná doprava je pomalšia a účastníci sú opatrnejší ako pri delení 

dopravy. 

 

- Návrh zadania architektonickej súťaže Lichnerovej ul. predložiť aj do komisie CRDaP. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 9/2023 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala problematiku dopravy na Lichnerovej ul. 
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2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci  

berie na vedomie diskusiu ohľadom dopravy na Lichnerovej ul. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 , proti: 0 , zdržal sa: 0 , neprítomní: 2 ; 

 

 

6. Aktuálne a plánované dopravné projekty v meste - plánované zmeny v organizácii 

dopravy - plánované spoplatnenie Lichnerovej ulice, plánovaná výstavba parkovacích 

miest/parkovacích domov 

- Mgr. Varga – informoval o plánovaných parkovacích domoch 2. etapa na slnečných 

jazerách, a parkovací dom na Šafárikovej ul.; Spoplatnenie Lichnerovej ul. je v príprave 

do mestskej rady a následne do zastupiteľstva. Realizované bude koncom roka resp. 

budúci rok v závislosti od výsledku hlasovania MsZ a poveternostných podmienok. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 10/2023 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala informáciu ohľadom dopravných projektov v meste Senec. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci berie 

na vedomie prípravu uvedených dopravných projektov v meste Senec. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 , proti: 0 , zdržal sa: 0 , neprítomní: 2; 

 

 

7. Vyhodnotenie letnej turistickej sezóny 2023 

- Bc. Šmihel – informoval prítomných o výsledkoch letnej turistickej sezóny 

- Ing. Podolský – navrhuje, aby pri nákladoch a tržbách boli roky aj v 2020-2023, inak 

oceňuje dobré spracovanie a celkovú výpovednú hodnotu. 

- p. Kmeť – prečo klesajú permanentky rekreačné zariadenia  

- Bc. Šmihel – Zariadeniam sa momentálne poskytujú služobné permanentky. To nie sú 

zariadenia kde mesto zabezpečuje klientelu, zároveň z niektorých ubytovacích zariadení 

vznikli ubytovne. Zabezpečujú si ich menej. 

Na dozornej rade navrhoval zrušenie miestnych pernamentiek nakoľko podľa 

Slovenskej asociácie akvaparkov a kúpalísk nie je úplne košér, že miestny majú inú 

cenu ako iný návštevník. Preto by boli len dva typy s tým, že senčania by si mohli kúpiť 

v zľave v predpredaji. 

- Ing. Hudáková –  by rada mala doplnený počet návštevníkov, koľko prešlo cez bránu. 

- Bc. Šmihel – bude sa snažiť získať údaje z kasy aj keď to môže byť skreslený údaj. 

 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 11/2023 
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1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala Vyhodnotenie letnej turistickej sezóny 2023. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci  

odporúča mestskému zastupiteľstvu  schválenie Vyhodnotenia letnej turistickej sezóny 

2023. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 , proti: 0, zdržal sa: 0 , neprítomní: 2 ; 

 

 

8. Feedback (spätná väzba) od turistov, karavanistov, návštevníkov kempu, 

prevádzkovateľov a obyvateľov mesta k službám na Slnečných jazerách a v meste 

Senec - Peter Kmeť 

p. Kmeť – pripravil rešerš spätnej väzby návštevníkov jazier, z ktorých by sa dalo inšpirovať 

čo zlepšiť, feedback bol pripravený s dobrým úmyslom – nie kriticky. Najviac podnetov bolo 

vo veci krádeží. 

Bc. Šmihel – z tohto dôvodu pripravil zásahový tím, ktorý operoval od piatka rána do pondelka 

rána, kedy je najväčšia koncentrácia návštevníkov. Niekoľko páchateľov bolo vďaka tejto 

službe aj zadržaných – cena služby sa odrazila aj na nákladoch. Pán Šmihel uvádza, že 

návštevníkov aj upozorňovali na možnosť využitia bezpečnostných schránok za 1,-€. 

Návštevníci tú službu nevyužili napriek možnosti a keď došlo k scudzeniu ich vecí – zanechali 

negatívny komentár. 

Ing. Podolský - uvádza, že niektorí návštevníci sa nechávali v minulosti aj zámerne okradnúť 

nakoľko boli poistení.  

Bc. Šmihel – na budúcu sezónu pripravuje na brány nový kamerový systém. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 12/2023 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala Spätné väzby návštevníkov, prevádzkovateľov a obyvateľov. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci  

berie na vedomie Spätné väzby návštevníkov, prevádzkovateľov a obyvateľov 

a odporúča Správe cestovnému ruchu Senec s.r.o. vykonať opatrenia na zlepšenie 

nadchádzajúcej sezóny. 

 

Hlasovanie: 

Za:  7, proti: 0 , zdržal sa: 0 , neprítomní: 2; 

 

 

9. Návrh obyvateľov mesta na zriadenie verejných grilov na území Slnečných jazier - 

Peter Kmeť 

Bc.Šmihel – je takýmto grilom veľmi naklonený, ale je potrebné ich navrhnúť 

bezpečne nakoľko je areál otvorený a pohybujú sa tam rôzny návštevníci. Takýto 
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návrh bol viac krát v minulosti predostretý. Budúci rok by rád zrealizoval jeden 

pilotný. 

p.Kmeť – ľudia z paneláku si to môžu tiež obľúbiť aj mimo sezóny.  

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 13/2023 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala návrh na zriadenie grillov na Slnečných jazerách. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci  

odporúča Správe cestovného ruchu Senec s.r.o. realizáciu pilotného grillu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 , proti: 0, zdržal sa: 0 , neprítomní:  2; 

 

 

10. Otázky od návštevníkov a obyvateľov mesta - "Prečo voda na jazere pení a aká látka 

to penenie spôsobuje? - návrh na realizáciu širokospektrálneho rozboru jazernej vody 

na viacerých miestach Slnečných jazier, Strieborného jazera a Čiernovodského jazera 

- foto dokumentácia od obyvateľov - Peter Kmeť 

Bc. Šmihel uvádza, že každé 2 týždne od  15 mája počas sezóny RÚVZ vykonáva odbery 

a tento rok sme boli 2. najčistejšie jazero na Slovensku. Napriek tomu, že je sediment vo vode, 

kvalita vody je vo veľmi dobrej kondícii. 

Pena je tvorená bielkovinami rozpustenými vo vode a pri vetra a vlnách sa voda spení 

a bielkoviny vo vode vytvoria túto penu. Je to nezávadné. 

Ing. Podolský uvádza aj informáciu, že žltá pena na prelome apríla a mája je tvorená peľom 

kvitnúcich rastlín.  

p. Kmeť – prečo Slnečné jazerá penia a Hlboké jazero a Strieborné jazero nie?  Na webovej 

stránke by to mohlo byť jednoducho a pochopiteľné pre bežných ľudí. Ďalej uviedol, že čo sa 

týka kvality vody z pohľadu dusičnanov tak si dával robiť rozbor a je veľmi kvalitná.  

Bc. Šmihel- uviedol , že na stránke spravia časť venujúcu sa kvalite vody 

Mgr. Varga – mesto má laboratórny rozbor – znalecký posudok na sediment kde sa skúmala 

ekotoxicita a zloženie sedimentu kde sediment bol vyhodnotený ako inertný nezávadný 

materiál. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 14/2023 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala Otázku obyvateľov ohľadom penivosti. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci  

odporúča Mestskému úradu a SCR Senec. s.ro. patričné PR prečo sa tvorí pena.   

 

Hlasovanie: 

Za: 7 , proti: 0 , zdržal sa: 0 , neprítomní:  2; 
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11. Návrh na vykonanie kontroly statiky a ukotvenia vyhliadkovej terasy na východnej 

pláži - foto dokumentácia od obyvateľov - Peter Kmeť 

p. Kmeť - nakoľko sú spájané 2 rôzne materiály pätka a zemný vrut zvar nebol dostatočne 

dobrý a na niekoľkých podperách zvar povolil. Požaduje SCR vykonať kontroly. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 15/2023 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala požiadavku na kontrolu spojov a stability vyhliadky. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci  

odporúča SCR  Senec s.r.o. vykonanie kontroly spojov a stability vyhliadky. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 , proti:  0, zdržal sa:  0, neprítomní: 2; 

 

 

12. Návrh na doplnenie vodorovného dopravného značenia ako nutnosti dať prednosť v 

jazde pri schádzaní z mosta zo Seneckej pri pokračovaní v jazde smerom na Bratislavu – 

návrh obyvateľov - Peter Kmeť 

Mgr. Varga – bude komunikovať so Slovenskou správou ciest o tejto požiadavke v mieste 

zjazdovej vetvy z mosta na I/61 v smere na Veľký Biel. 

 

Uznesenie komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania č. 16/2023 

 

1. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 

prerokovala požiadavku na vodorovné značenie ako nutnosti dať prednosť v jazde pri 

schádzaní z mosta zo Seneckej pri pokračovaní v jazde smerom na Bratislavu. 

2. Komisia cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom zastupiteľstve v Senci  

odporúča mestskému úradu  prerokovanie požiadavky so správcom cesty.  

 

Hlasovanie: 

Za: 6 , proti: 0 , zdržal sa: 0 , neprítomní: 3 ; odišiel pán Podolský 

 

13. Rôzne 

Mgr. Varga – informoval o podanej žiadosti z Plánu obnovy na elektronabíjaciu infraštruktúru, 

postupe rekonštrukcie ciest I. triedy v meste a zmenách priechodov v úseku od Mestského 

úradu po cintorín (smerom na Billu) 

Ing. Hudáková – navrhuje 3-4 zasadnutia komisií za rok a okolo 4 poobede 

Bc. Šramko - Parkovisko pri poliklinike – označiť šípkami organizáciu dopravy. 

p. Krajčovič - Ak  by došlo k plánovaniu južného kempu, komisia požaduje konzultáciu 

a predloženie návrhu.  

 

14. Záver 
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Na záver predseda Komisie cestovného ruchu, dopravy a parkovania pri Mestskom 

zastupiteľstve v Senci  Peter Kmeť poďakoval prítomným za účasť a o 19:38 h rokovanie 

komisie ukončil.  

 

 

            Peter Kmeť 

        predseda komisie 

 

 

 

Zapísal: Mgr. Matej Varga                                                 

03. 10. 2023 


